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Dalším akcionářem Krajské nemocnice Liberec, a.s. (KNL) se stalo město Frýdlant, které do
akciové společnosti vloží část budov v areálu frýdlantské nemocnice. Tu od července 2019
provozuje KNL. Budovy byly až doposud v majetku města. Vstup Frýdlantu mezi akcionáře
KNL je výhodný především proto, že se tím mimo jiné zjednoduší financování projektů či
plánování rozvoje poskytované zdravotní péče.

„K tomuto momentu směřovalo veškeré naše úsilí od roku 2015, tedy od chvíle, kdy dřívější majitel
nemocnice,  Euroclinicum,  respektive  EUC,  začalo  omezovat  zdravotní  služby  ve  frýdlantské
nemocnici. Od té doby jsme usilovně hledali řešení, jak zdravotní obslužnost na Frýdlantsku udržet, a
to v rozsahu, který požadujeme. První zásadní krok se v tomto povedl v roce 2019, kdy nemocnici od
EUC odkoupila díky Libereckému kraji Krajská nemocnice Liberec. Druhý zásadní krok jsme učinili
teď, vstupem města mezi akcionáře nemocnice. Byl to dlouhý boj, ale stál za to,“  uvedl starosta
města Frýdlant Jiří Stodůlka.

„Majetkový vstup Frýdlantu do liberecké nemocnice znamená zejména zlepšení zdravotní péče pro
bezmála 30 tisíc lidí žijících ve Frýdlantském výběžku. Nyní je ještě potřeba zajistit  financování
rekonstrukce  areálu,  který  krajská  nemocnice  přebírá.  Liberecký  kraj,  další  akcionáři  a  vedení
nemocnice tak nyní stojí před velkým a nesnadným úkolem. Technické vybavení a kvalitní zázemí je
základem pro špičkovou zdravotní péči,“ dodal hejtman Martin Půta.

„Záchrana frýdlantské nemocnice a zajištění dostupné základní péče pro obyvatele Frýdlantského
výběžku se neobejde bez nejužší spolupráce všech stran. Je dobře, že se město Frýdlant stalo naším
akcionářem. Pevně věřím, že to bude ku prospěchu celé nemocnice i všech našich pacientů,“ doplnil
Richard Lukáš, generální ředitel KNL.

Město Frýdlant do KNL vloží budovy, o které mělo vedení nemocnice zájem. Jedná se o všechny
domy  vyjma  hlavního  objektu  chirurgie,  bývalé  gynekologie  a  nefunkční  kotelny.  „Před



dokončením je projekt, který v areálu nemocnice počítá s rekonstrukcí a dostavbou bývalého dětského
oddělení a přestavbou hlavní budovy lůžkových oddělení. V plánu jsou také další úpravy. Naší snahou
je výrazně zefektivnit práci zdravotníků a zvýšit komfort pro pacienty,“ uzavřel Vladimír Richter,
radní pro resort zdravotnictví.

Podíl města Frýdlant v KNL činí 3,68 %, což představuje 38,2 milionu korun.

 

 


